

太仓纺织品材料燃烧氧指数、垂直燃烧测试

产品名称	太仓纺织品材料燃烧氧指数、垂直燃烧测试
公司名称	浙江广分检测技术有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	江苏省昆山市陆家镇星圃路12号智汇新城B区7栋
联系电话	18662248593 18662248593

产品详情

ASTM 6413-2008纺织品燃烧性能 - 垂直法

ASTM 6413-2008 Standard test method for flame resistance of textiles (vertical test)

ASTM 6413-2008纺织品燃烧性能 - 垂直法简介：ASTM 6413-2008纺织品燃烧性能 - 垂直法这种测试方法是用来测量纺织品垂直燃烧的阻燃性能。作为阻燃措施的一部分，续燃和余辉特性都将被。

This test method is used to measure the vertical flame resistance of textiles. As a part of the measure of flame resistance, afterflame and afterglow characteristics are evaluated.

ASTM 6413-2008纺织品燃烧性能 - 垂直法的相关标准：

BS 6341:1983 帐篷用纺织品规格

BS 6341:1983 Specification for Fabrics for camping tents

ISO 6941:2003纺织布料-燃烧行为-垂直方向向样本燃烧的火焰蔓延性能的测定

ISO 6941:2003 Textiles Fabric – Burning behavior – measurement of flame spread properties of vertically oriented specimens

BS 7837:1996帐篷及类似结构用纺织品燃烧性能

BS 7837:1996 Specification for Flammability performance for textiles used in the construction of marquees and similar textile structures

BS EN 1102:1996纺织物、纺织产品、窗帘和帷幕的燃烧特性、垂直排列试样易燃性（小火焰）测定

BS EN 1102:1996 Textiles and textile products. Burning behaviour. Curtains and drapes. Detailed procedure to

determine the flame spread of vertically oriented specimens

ASTM F1955:2005睡袋易燃性的标准测试方法

ASTM F1955:2005 STANDARD TEST METHOD FOR FLAMMABILITY OF SLEEPING BAGS

BS EN 14878:2007 纺织品，儿童睡衣的燃烧行为，规范

BS EN 14878:2007 Textiles. Burning behaviour of children's nightwear. Specification

GB/T 5454:1997 纺织品- 燃烧性能试验- 氧指数法

GB/T 5454:1997 Textiles-Burning behaviour-Oxygen index method

ISO 10966 : 2005 体育和设备-遮阳篷和野营帐篷-规范

ISO 10966 : 2005 Sports and recreational equipment-Fabrics for awnings and camping tents- Specification